
Suwałki 21.07.2022 r. 

Tadeusz Czerwiecki 

Radny Rady Miasta Suwałk 

Pan Czesław Renkiewicz 

Prezydent Miasta Suwałk 

Interpelacja — doprecyzowanie treści 

W dniu 14.07.2022 r. złożyłem w biurze Rady Miasta wniosek w sprawie 

oznakowania inwestycji wykonanych z finansowaniem z Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego. Intencją w/w wniosku było rozważenie odpowiedniego 

oznakowania wszystkich inwestycji przeprowadzonych w tych ramach . W 

chwili obecnej oznakowane są tylko wykonane projekty z ostatnich czterech lat 

— brak jest natomiast odpowiednich informacji na wcześniej zrealizowanych 

inwestycjach. 
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